
 

 

     
 
Input inloopbijeenkomst Delft  
Staatsbosbeheer heeft 27 november 2024 een inloopbijeenkomst georganiseerd over het hondenbeleid. Meer dan 

honderd mensen hebben die avond hun input gegeven, ook via de mail kregen we veel reacties. De inzichten uit 

deze avond hebben wij hieronder samengevat. We verwerken dit in het hondenbeleid waarna we het voorleggen 

aan de betrokken gemeenten. Updates en informatie kun je volgen op de webpagina van Staatsbosbeheer, 

Hondenbeleid Buytenhout.  

 
 

Balans tussen honden en natuur 

De meeste bezoekers, zowel met als zonder hond, vinden het logisch dat kwetsbare natuur beschermd moet worden 

door honden in sommige delen aan te lijnen. Ook al is het een recreatiegebied. Enkele bezoekers vinden dat het een 

recreatiegebied is en er geen rekening gehouden hoeft te worden met natuur. Wel vinden bezoekers dat duidelijk 

moet worden wat kwetsbare soorten of locaties zijn. Natuurvriendelijke oevers worden gezien als zwemwater voor 

de hond, omdat vaak onbekend is wat kwetsbare natuur is of kwetsbare locaties zijn.   

 

Hondenpoep opruimen 

De meeste bezoekers zeggen bereid te zijn hondenpoep op te ruimen op en langs de paden. De meeste bezoekers 

zien geen noodzaak om hondenpoep op te ruimen in de bossen. In de praktijk gaan bezoekers met hond geen uur 

met een hondenpoepzakje wandelen om het bij de ingang in de prullenbak te gooien. De meeste honden poepen in 

de eerste tien minuten van hun wandeling. Zet een prullenbak bij de ingang en verderop, zodat bezoekers met hond 

de poep ook echt gaan opruimen. 

 

Verantwoordelijkheid begeleider van honden 

Bezoekers zonder hond, bezoekers met hond en de meeste eigenaren van hondenuitlaatservices geven aan dat 

begeleiders van honden zelf verantwoordelijkheid moeten nemen voor het gedrag van de hond(en). Een 

hondenlosloopgebied wordt door veel begeleiders van honden gezien als een plek waar de hond alles mag. Overlast 

komt door hondeneigenaren of hondenbegeleiders die honden niet onder appèl hebben of geen rekening houden 

met andere recreanten. Een aantal bezoekers geeft aan dat zij sceptisch zijn als de nieuwe regels ingevoerd worden, 

omdat het ook gaat om het nemen van eigen verantwoordelijkheid en rekening houden met elkaar.  

 

Bezoekers met meer dan drie honden 

Het is straks toegestaan om met maximaal drie honden per begeleider in de gebieden te wandelen, zodat je als 

begeleider de honden goed onder appèl kunt houden. Bezoekers met meer dan drie honden, vragen zich af wat dit 

voor hen betekent. Mogen zij straks niet meer in de gebieden wandelen met meer dan drie honden of wordt voor 

hen een uitzondering gemaakt omdat zij geen hondenuitlaatservices zijn? Zij vragen hier meer duidelijkheid over. 

 

Reguleren hondenuitlaatservices 

De meeste hondenuitlaatservices zijn positief dat het gereguleerd zal worden en herkennen de overlast die wordt 

ervaren. Ze zijn bereid om afspraken te maken in welk gebied zij wanneer lopen en willen rekening houden met 

andere recreanten en de natuurwaarden. Zij maken zich wel zorgen over een waterbedeffect. Het reguleren zorgt 

voor verplaatsing en dus drukte in andere gebieden. Zij vinden het positief dat dit met meerdere gemeenten wordt 

opgepakt en hopen op een gezamenlijke oplossing, zodat zij niet ‘van het kastje naar de muur’ worden gestuurd. 

Enkele uitlaatservices vrezen voor hun voortbestaan door strengere regels en kosten die betaald moeten worden om 

gebruik te maken van de recreatiegebieden. De meeste hondenuitlaatservices vragen vooral om duidelijkheid. 

Betrek hen in het proces en geef op tijd aan wanneer nieuwe regels in gaan, zodat zij de bedrijfsvoering kunnen 

veranderen.  

 

Reguleren (jacht)hondentrainingen 

Het voorstel om hondentrainingen hetzelfde te gaan reguleren als de hondenuitlaatservices vinden 

hondenverenigingen geen goed plan. Zij maken niet dagelijks gebruik van de gebieden, dus het jaarlijks 



 

 

voorgestelde bedrag is voor sommige particulieren hondenscholen en verenigingen te veel. Ook is er bezwaar 

omdat er tijdens de trainingen geen roedelvorming is, maar iedere hond heeft een vaste begeleider tijdens de 

trainingen. De honden zijn daarnaast aan de lijn als zij niet ‘aan het werk’ zijn. Daarnaast geven alle verenigingen 

aan dat zij juist trainingen geven over hondengedrag en de communicatie tussen eigenaar en hond. De meeste 

verenigingen melden hun activiteiten al aan bij Staatsbosbeheer en betalen hier ook een vergoeding voor. Een 

enkele geeft aan dat er soms veel verenigingen aanwezig zijn op één dezelfde locatie en tijdstip en dat het 

onderling soms ‘vechten voor je plek’ is. Zij geven aan dat het fijn is dat dit beter gereguleerd gaat worden, maar 

willen in gesprek met Staatsbosbeheer hoe dit in de praktijk werkt.  

 

 


